

Pencarian ditamatkan

SUNGAI BULOH - Operasi mencari dan menyelamat (SAR) lima orang pemancing yang dilaporkan hilang ketika memancing di Sungai Gasi berhampiran Stesen KTM Sungai Buloh ditamatkan setelah kesemua mayat mangsa ditemui.

Ketua Polis Daerah Sungai Buloh, S Somu berkata, operasi pencarian kelima-lima mangsa berjaya setelah mayat terakhir berjaya ditemui terapung di kawasan Desa Coalfield sejauh 24 kilometer dari lokasi kejadian.

"Berdasarkan laporan yang kita terima, kesemua yang terlibat seramai lapan orang, tiga daripadanya sempat menyelamatkan diri manakala lima hanyut dibawa arus deras kira-kira jam 6 petang.

"Mayat pertama ditemui jam 8.40 malam pada hari kejadian diikuti empat



YUSRI

lagi mayat hari ini (semalam) masing-masing pada pukul 2 pagi, 12.30 tengah hari, 3.30 petang dan yang terakhir 4.30 petang.

"Kesemua mayat mangsa ditemui dalam lingkungan 8 kilometer sehingga 24 kilometer dari lokasi kejadian," katanya kepada pemberita.

Menurut Somu, kesemua mayat ditemui dihantar ke Hospital Sungai Buloh untuk bedah siasat sebelum diserahkan kepada keluarga masing-masing.

Sementara itu, Ketua Jabatan Bomba dan Penyelamat (JBPM) Zon Shah Alam, Yusri Basri mengesahkan operasi pencarian ditamatkan pada pukul 6.30 petang semalam.

"Operasi pencarian yang kita lakukan bermula di Pusat Kawalan Ops Paya Jaras

Hulu sehingga ke kawasan Ijok, Kuala Selangor dan kita berjaya menjumpai kesemua mangsa dalam masa 24 jam dan masih dalam keadaan sempurna.

"Saya ingin ucapkan terima kasih kepada semua agensi terlibat dalam operasi ini termasuk kesemua anggota bomba dan polis terlibat, JPAM, Majlis Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ), Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) dan sukarelawan," katanya.

Selain itu, Yusri turut menasihatkan orang ramai agar lebih berhati-hati ketika melakukan aktiviti di kawasan sungai terutama dengan risiko kepala air.

"Sejak 2013 memang kita tak terima laporan kejadian kepala air di Sungai Gasi, namun kita tak boleh nafikan risiko itu boleh berlaku terutama ketika waktu hujan.

"Jadi orang ramai dinasihatkan lebih berhati-hati dengan keselamatan mereka jika berada di kawasan sungai," katanya.